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DAGSORDEN 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 05.02.2018 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 18/1388 

DELTAGERE: 

Morten Jensen, Nellie Louv, Charlotte Blomquist, Morten 
Bjarvin, Poul Erik Persson, Rasmus Schlüter, Gert Friis, Eva 
Eilegaard, Henrik Sønder, Kasper Adamsen, Nadia Qureshi, 
Kia Juul Vilhelmsen og Susanne Frøkjær  

 

AFBUD: Lars Hein, Søren Busch-Knudsen, Asil Hussein  

MØDENR.: 1 - 2018  

 

 

1. Godkendelse af referat nr. 7 – 2017 
Referat nr. 7 blev godkendt. 

 

2. Høring om vedligeholdelsesønsker ( bilag eftersendes når modtaget fra TF) v/ 
Michael Tvede Hansen 
Michael gennemgik vedligeholdelsesønskerne, og indtil videre er der bevilliget 530.000 fra 

den store fælles vedligeholdelsespulje. Derudover vil der blive bevilliget nogle midler fra en 

central vedligeholdelsespulje. 

 

3. Visning af nyt køkken i SFO samt skolens nyrenoverede toiletter v/ Michael Tvede 
Hansen. 
Skolebestyrelsen var meget tilfredse med de nye toiletter og det nye køkken i SFOen, og 

ønskede sig mere nyrenovering omkring på skolen. 

 

4. Processen omkring skolebestyrelsesvalg v/Morten Jensen 
Morten gennemgik tidsplanen for gennemførelse af valg til skolebestyrelser for perioden 

1.8.18.-31.7.22. 

 

Skolebestyrelsesmødet d. 9.4 flyttes til d. 16.4 kl. 17.00 – 18.30 og der vil blive afholdt  

valgmøde kl. 19.00 – 20.30 samme aften.  Skolebestyrelsens årsberetning bliver fremlagt 

på denne aften. 

Valgbestyrelsen består af Kia Juul Vilhelmsen, Morten Jensen og Nellie Louv. 

 

5. Evaluering af mål og visioner v/ Charlotte Blomquist 
Charlotte har orienteret sig omkring skolens mål og visioner og sammenlignet med andre 

skolers mål og visioner, og fundet Skottegårdsskolens mindre markante. 

Det blev besluttet at fastholde de nuværende mål og visioner, men samtidig vil skolens 

forskellige årgange lave forskellige sociale aktiviteter i løbet af foråret, for at undersøge 

hvad der skal til for at aktivere flere forældre. 
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Det er et stort ønske fra skolens side, at så mange forældre som muligt er gode 

samarbejdspartnere, og det skal forårets aktiviteter støtte op under. 

De seneste år har der været fokus på den gode tone, og det har hjulpet meget på det ene 

af elementerne i skolens vision, nemlig respekt. 

Skolens mål og visioner bliver taget op igen næste år og tilføres et værdigrundlag. 

Charlotte, Nellie og Henrik vil fremlægge forslag til værdigrundlag. 

 

6. Revidering af principper for åben skole, s. 25 i skolens principper 
Princippet blev godkendt som det er. 

Kia gennemgik hvilke muligheder der ligger i Åben Skole. 

Skolebestyrelsen vil løbende gøre forældrene opmærksomme på muligheden for at melde 

sig i forældrebanken. 

 

7. Beslutning om valg af kommende skolefotograf 
Kia undersøger med Modulfoto hvad konceptet skal være til næste år. 

            

 

8. Ændring af skolebestyrelsesmøde fra d. 11.6.2018 til 18.6.2018 pga. 
Skemagodkendelse 
Datoen for skolebestyrelsesmødet blev ændret så der bliver mulighed for at fremlægge de 

færdige skemaer kan blive fremlagt for skolebestyrelsen d. 18.6.2018. 

 

9. Orientering fra : 
 

            Formanden 

 Ingen bemærkninger. 
 

            Ledelsen 

 Der har været sammenlægning på 5. Årgang. Det er forløbet fint, og der blev 
lagt et stort arbejde i, at sammensætte de nye klasser, så både faglige og 
sociale relationer blev imødekommet. ( Der var ros fra forældrene ) 

 Der er kommet 3 opsigelser, alle tre stillinger er slået op og der vil blive afholdt 
samtaler den 20. og 27. februar. 

 Uge 10 er emneuge ” Skotwarts”. 

 Der bliver 2 børnehaveklasser næste skoleår. 
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            Medarbejderne 

 Eva fremlagde et ønske fra lærerside om, at presse på for at forbedre skolens 
økonomi. 

 Poul Erik orienterede om, at pr. 1.2.2018 er personalet fuldtalligt, og det er 
dejligt. 

 Samfundsugen er endnu ikke evalueret, men umiddelbart er det gået rigtig godt. 
            Eleverne 

 Der var ikke nogle elever til skolebestyrelsesmødet. 
 

10. Eventuelt 

 Henrik påpegede de trafikale problemer omkring skolen, især ved 
morgenaflevering. Der bliver lavet et skriv på Intra, og der bliver linket til 
Trafikfolderen. 

 Det er politisk besluttet, at skolerne skal anvende §16B. 
  

 


